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4 října, 2024

Učitelka z Bavorska popisuje, jak se jí žije v
multikulturně obohacovaném rodném městě: „Necítíme
se tu jako doma“

necenzurovanapravda.cz/2024/10/ucitelka-z-bavorska-popisuje-jak-se-ji-zije-v-multikulturne-obohacovanem-
rodnem-meste-necitime-se-tu-jako-doma

Zejména po roce 2015 se postupně německá města mění s tím, jak
se počet „nových Němců“ zvyšuje. Minulá i tato vláda si dováží další
a další voliče, jimž pak co nejrychleji uděluje občanství.

Mezitím již tato města vypadají spíš jako blízkovýchodní či africká a
zejména mladé ženy se již nemohou na ulici ani v létě objevit spoře
oděné – a už vůbec nesmí vycházet po stmění.

Na podobné problémy upozorňuje učitelka a matka dnes již
dospělých dětí. Její zoufalství nám také napovídá, proč je nyní AfD
tak úspěšná – a to zejména u mladých. Je spíš s podivem, že není
ještě úspěšnější.

Nebo je to tím, že původní obyvatelstvo se zejména ve městech
ovládaných rudo-zelenými stává menšinou?

Učitelka z Erlangenu píše o svých zkušenostech a postřezích. A
proč se velmi bojí zejména o své děti:

Ráda bych vám řekla o své zkušenosti. Jsem učitelka v Bavorsku.
Od zvýšené migrace se schůzky rodičů a učitelů mohly konat pouze
s překladatelem. Arabský otec chtěl jednou ve třídě během školních
hodin zmlátit dítě – nebylo to jeho vlastní dítě.

Když jsem měla vlastní děti, nechala jsem je pokřtít jako protestanty,
aby nemusely chodit na hodiny etiky. Moje děti jsou nyní dospělé (a
opustily církev). Bydlíme v Erlangenu.

Díky studentům a Siemensu tam byl pořádek oproti velkým městům
Norimberk a Fürth. Zde se dívky mohly ještě večer projít pěší zónou.
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V 16 letech byly moje dospělé děti ještě schopné jet večer
autobusem domů.

Loni byla v autobuse obtěžována moje dcera, kterou pronásledoval
cizí muž. Skupina jižanů se seřadila před ní: „Když vystoupíš z
autobusu, vystoupíme taky a ukážeme ti, co je to zábava.“

Okamžitě šla k řidiči autobusu a volala domů. Museli jsme ji pak
vyzvednout z autobusové zastávky s naším psem. Večerním jízdám
autobusem se nyní vyhýbá. Naštěstí jsme finančně zajištěni a
můžeme jí dát peníze na taxi.

Za posledních pět let se však naše město dramaticky změnilo. Naše
levicově zelené vedení města se hlásí k rozmanitosti a zve sem lidi,
kteří mají svá vlastní pravidla.

V Erlangenu, na čerpacích stanicích a v loterijních obchodech došlo
k neuvěřitelnému množství loupeží. Velmi časté jsou v okrese Bruck.
Někteří pachatelé byli dokonce dopadeni (jednalo se o migranty z
Bamberku, kteří využili svou bezplatnou jízdenku na vlak).

Byly zjištěny osobní údaje a tito jedinci byli znovu propuštěni, takže o
pár minut později vykradli další obchod a byli znovu dopadeni….

My učitelé jsme křičeli o pomoc a varovali jsme, že se sociální
struktura, hodnoty a socializace rozpadají – bez odezvy.

Rozvrh pro univerzitu je nyní navržen tak, aby se v zimním semestru
nekonaly kurzy v pozdních odpoledních a večerních hodinách. Moje
dcera řídí auto, což je privilegium, které nemá každý.

A v jedné ruce má poplašnou sirénu a v druhé pepřový sprej, když
má jít večer domů z univerzity v Norimberku. Myslím, že to je pro
mladé dívky neuvěřitelně špatné.

Ale ani můj syn večer nejede tramvají, protože by musel přes
nádraží. Má tedy také auto, aby se mohl volně pohybovat. Na
oplátku se vzdáváme dovolené a jiného luxusu, aby naše děti mohly
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řídit. Alternativou pro mladé lidi by bylo zůstat doma.

V Erlangenu jsou jen dva nebo tři kluby. Od té doby, co tam proudí
stále více migrantů, se dívky už necítí bezpečně. Na autobus už
stejně nikdo nechodí a žádná dívka nechodí po večerech nebo v
noci sama.

Teď už ale obtěžování probíhá i v klubovnách. Tam se dívky snaží
schovat v rozích, aby se vyhnuly nechtěným útokům. Cizí lidé se je
snaží políbit. Arabové se objevují ve výhrůžných skupinách a
osahávají dívky a pronášejí sexuální poznámky.

Ani jako muž byste neměli být venku příliš pozdě. Zrovna minulý
víkend zbili mladého muže skleněnou lahví při vybírání peněz, aby
ho okradli. Popis pachatelů: jižanský vzhled.

V Erlangenu je stále méně dívek a tím pádem i méně chlapců. Naše
město umírá. Nedávno se moje dcera vrátila domů rozzářená
radostí. V Norimberku se otevřel klub, který nepovoluje migranty
nebo skupiny chlapců. Dívky tam mohou nosit i sukni.

To je vrchol a teď tam chodí všechny dívky.

Naši představitelé města Erlangen se o to nestarají. Tajně a v
tichosti bylo přímo v Erlangen Brucku rozhodnuto o počátečním
přijímacím středisku pro 600 migrantů. Jednání zastupitelstva se
nedávno přestalo vysílat online.

Tramvajová trať, která se má stavět, stojí příliš mnoho na
„překvapivé“ díry v rozpočtu. Přes takovou instituci pak jen dostanete
peníze. Zirndorf, dřívější ubytování pro 500 migrantů, nyní obývá
1500 lidí. Můžete si pak představit, co nás čeká.

Je to zoufalé. Naše město už nepoznáváme. Jedno holičství
následuje za druhým, střídají se shisha bary a kebabárny. Už se
necítíme jako doma.
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Mnoho pozdravů
Helga z Erlangenu

Ohodnoťte tento příspěvek!
[Celkem: 0 Průměrně: 0]

 
 


